

Ref: FSC/52/2025
Date: February 27, 2025

الرقم : خ م / ٥٢ / ٢٠٢٥ م
التاريخ : ٢٧ فبراير ٢٠٢٥ م

After compliments,

تحية طيبة وبعد ،،،

Subject: Board of Directors Decisions

الموضوع : قرارات مجلس الإدارة

The Board of Directors of Financial Services Company S.A.O.G. issued the following decisions during its meeting held on Wednesday, February 26, 2025:

أصدر مجلس إدارة شركة الخدمات المالية (ش.م.ع.ع) القرارات التالية في إجتماعه المنعقد يوم الأربعاء الموافق ٢٦ فبراير ٢٠٢٥ م :-

1- Approval of the audited financial statements, the Board of Directors' report, the corporate governance report, the management discussion and analysis report, and the auditors' report for the financial year ending on December 31, 2024. The Board recommended that these reports be presented for shareholder approval at the Annual General Meeting scheduled for March 23, 2025.

١- المصادقة على القوائم المالية المدققة وتقرير مجلس الإدارة، وتقرير حوكمة الشركات، وتقرير التحليل ومناقشات الإدارة التنفيذية، وتقرير مدققي الحسابات للسنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٤ م وأوصى المجلس بأن تعرض هذه التقارير لموافقة المساهمين في اجتماع الجمعية العامة السنوية بتاريخ ٢٣/٣/٢٠٢٥ م .

2- The complete financial data will soon be uploaded on the Muscat Stock Exchange website.

٢- قريبا سيتم تحميل البيانات المالية الكاملة في موقع بورصة مسقط.

Saif Salim Masoud Al Hasani
Company Secretary

سيف بن سالم بن مسعود الحسني
أمين سر الشركة



شركة الخدمات المالية (ش.م.ع.ع)

FINANCIAL SERVICES CO. (S.A.O.G.)